
Číslo 4 Ročník 2017

Přání
Přeji  vám  jménem  svým  a  obecního  úřadu  krásné
a pohodové prožití svátků vánočních, do nového roku
především pevné zdraví, hodně úspěchů v osobním,
společenském  i  pracovním  životě,  vzájemné
porozumění  a  toleranci,  pohodu,  dostatek  štěstí,  lásku  svých  bližních
a hojnost Božího požehnání do vašich rodin.

Josef Vlček – starosta obce

První krok pro to, abyste od života získali to, co chcete, je rozhodnout se, co to je.
Ben Stein 

Děkujeme  všem  občanům  za  spolupráci,  podporu
a trpělivost  a  přejeme  spokojené  a  šťastné  Vánoce
a do  nového  roku  hodně  zdraví,  štěstí  a osobních
i pracovních úspěchů.

Bohuslav Brukner, Jaroslava Dočekalová, Bohuslav Eliáš, Věra Havlíčková, Josef Ločárek, Miloslav Marek,
Jan Mokrý, Zdeněk Mokrý, Petr Němec, Mgr. Marta Novotná, Zdeněk Pojmon, Milan Šurnický, David Toufar,

Kamil Vejvoda, Josef Vlček

Setkání s Mikulášem pod vánočním stromem

1.  12.  2017  proběhlo  v  Nížkově  již  čtvrté  setkání  s  Mikulášem  pod
vánočním stromem. Na jeho přípravě a průběhu se podílela kromě Obce
Nížkov opět Základní škola Nížkov, Mateřská škola Nížkov a Český svaz
žen Nížkov. Balíčky, které rozdával Mikuláš, nám připravily pracovnice
prodejny COOP Nížkov, za což jim srdečně děkujeme. Program tradičně
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zahájily  děti  z mateřské  a základní  školy.  K přítomným pak promluvil
pan  farář  Mgr. Ing.  Zdeněk  Sedlák.  S  dalším  programem,  který  měl
obdobný scénář jako v předchozích letech, děti seznámil jeden z čertů.
Děti,  které  chtěly  od  Mikuláše  dostat  balíček,  si  vyzvedly  v andělské
kanceláři kartu a vydaly se na čertovskou stezku, na níž musely splnit pět
úkolů, které jim čerti zadali. Za kartičku plnou razítek a básničku pak děti
od Mikuláše  a  anděla  dostaly  balíček  s  dobrotami.  Program  pak
pokračoval opět písničkami žáků základní školy, proslovy  paní ředitelky
Mateřské  školy  Nížkov  a starosty  pana  Josefa  Vlčka  a vyvrcholil
rozsvícením vánočního stromu. 
Letošní  program byl ještě  rozšířen o možnost  navštívit  burzu výrobků
žáků, která proběhla v přízemí Základní školy Nížkov.
Ráda bych touto cestou ještě jednou poděkovala všem, kdo se na akci
jakkoli podíleli: Obci Nížkov, zvláště panu starostovi, učitelům a žákům
Základní  školy  Nížkov,  učitelkám  a  dětem  z Mateřské  školy  Nížkov,
členkám Svazu žen Nížkov a všem rodičům, kteří přinesli občerstvení. 

Článek (se spoustou fotografií) o této akci vyšel
hned  večer  1.  12.  2017  v internetové  verzi
Žďárského deníku (odkaz najdete  na webových
stránkách  Základní  školy  Nížkov) a následně
7. 12. 2017 i v tištěné podobě tohoto deníku, kde
jí  byla  věnována celá  stránka.  Doufáme,  že  se
setkání  s Mikulášem  pod  vánočním  stromem
všem líbilo, že si užili hezké adventní odpoledne
a že se za rok, na který chystáme další rozšíření
programu, zase na návsi všichni sejdeme.

Mgr. Marta Novotná
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Rozsvěcování vánočního stromu v Bukové
V sobotu 9. 12. 2017 se od sedmnácti hodin
konalo  rozsvěcování  vánočního  stromu
v Bukové.  Dobrovolní  hasiči  a  ostatní
obyvatelé  Bukové  připravili  krásnou
předvánoční  atmosféru,  při  které  jsme  se
zahřáli  punčem,  nechyběla  ochutnávka
cukroví a jiných specialit.

Josef Vlček – starosta obce

Parkování na obecních komunikacích
Blíží se nám zimní
měsíce,  proto
znovu připomínám
všem řidičům, aby
neparkovali  svá
auta  na  obecních
komunikacích.
Není  pak  možné

zajistit zimní údržbu tam, kde je vozovka úzká. Následně pak neprojede
ani  firma  AVE Vysočina,  která  zajišťuje  odvoz  komunálního  odpadu
a nastávají  zbytečné  problémy.  Předem  děkuji  všem  ukázněným
občanům za spolupráci a ohleduplnost.

Josef Vlček – starosta obce

Usnesení z jednání Zastupitelstva obce Nížkov konaného
dne 16. 11. 2017 v 1900 hodin

I. Zastupitelstvo obce schválilo:
1. Rozšířený program schůze. Hlasování: pro 13, proti 0, zdržel se 0,

nepřítomen 0, omluven 2.
2. Vyhlášení  výběrového  řízení  v  roce  2018  na  přijetí  dalšího

provozního zaměstnance.  Hlasování:  pro 12,  proti  0,  zdržel  se 1,
nepřítomen 0, omluven 2.

3. Jednací řád Zastupitelstva obce Nížkov. Hlasování: pro 13, proti 0,
zdržel se 0, nepřítomen 0, omluven 2.

4. Smlouvu  mezi  Obcí  Nížkov  a  Svazem  vodovodů  a  kanalizací
Žďársko Vodárenská 2, Žďár nad Sázavou na výstavbu „Nížkov –
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rekonstrukce vodovodu, řad A4,A1-3-1“. Hlasování: pro 13, proti 0,
zdržel se 0, nepřítomen 0, omluven 2.

5. Rozpočtové opatření číslo 10/2017 ze dne 16. 11. 2017 rozpočtové
změny  číslo  59  -  75.  Hlasování:  pro  13,  proti  0,  zdržel  se  0,
nepřítomen 0, omluven 2.

II. Zastupitelstvo obce neschválilo:
1. Vybudování nového dětského hřiště na části pozemku p. č. 943/1

PK 942/2.  Hlasování:  pro  1,  proti  9,  zdržel  se  3,  nepřítomen  0,
omluven 2.

III. Zastupitelstvo obce projednalo:
1. Návrh  vyrovnaného  rozpočtu  obce  na  rok  2018  –  příjmy

17 027 800,- Kč, výdaje 17 027 800,- Kč.
2. Střednědobý výhled rozpočtu Obce Nížkov na období 2019 – 2021.
3. Návrhy na jmenování členů Školské rady Základní školy Nížkov.

Zastupitelstvo obce Nížkov navrhuje jmenovat členy Školské rady
Základní školy Nížkov pana Davida Toufara a pana Josefa Vlčka.

IV. Zastupitelstvo obce bylo informováno o:
1. Vydání Doporučení pro obce v případě výpadku elektrické energie,

které zpracovala ORP Žďár nad Sázavou, odbor krizového řízení.
2. Jednání se zástupci LDO Přibyslav o likvidaci kalamity v obecních

lesích.
3. Zveřejnění návrhu územního plánu na webu obce.
4. Tom, že pozemkové úpravy v k. ú. Nížkov, Špinov a Buková by

měly být zahájeny v příštím roce.
5. Nutnosti zpracovat Strategický plán obce.
6. Metodické  pomůcce  k  aplikaci  obecného  nařízení  o  ochraně

osobních  údajů  pro  jednotlivé  útvary  Krajského  úřadu  Kraje
Vysočina, příspěvkové organizace zřizované Krajem Vysočina, pro
obce,  jejich  organizační  složky  a  obcemi  zřizované  příspěvkové
organizace či  obcemi založené právnické osoby vydané ředitelem
Krajského úřadu Kraje Vysočina.

7. Žádostech zájmových organizací o dar.
V. Zastupitelstvo obce Nížkov navrhuje, aby se žadatelky o vybudování
dětského  hřiště  na  části  pozemku  p.  č.  943/1  PK  942/2 obrátily  na
ředitelku Mateřské školy Nížkov a projednaly s ní možnosti využití hřiště
u mateřské školy.

Ověřovatelé: Zdeněk Pojmon a Milan Šurnický
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Okénko do školky
Pro  letošní  rok  je  v mateřské  škole
zapsáno 37  dětí,  30  dětí  z Nížkova,
4 z Bukové,  1  dítě  z Kopanin,  1  ze
Sirákova a 1 ze Žďáru nad Sázavou.
Několik  dětí  je  netříletých,  a  proto
jsme splňovali  podmínky pro dotaci
z EU  na  pozici  chůvy.  Na  základě
žádosti  jsme  dotaci  obdrželi
a 1. 9. 2017  nastoupila  paní  Jitka
Pospíchalová  z Nového  Veselí.
Pomáhá   paní  učitelce  s mladšími
dětmi  v dopoledních  hodinách,
především s hygienou, oblékáním, ale
také při tvoření, vycházkách aj.
Spolupracujeme  s mateřskými
školami  Poděšín  a  Nové  Dvory,
abychom snížili finanční náklady při
různých akcích. 
A jak pokročila naše zahrada?
Na  jaře  firma  Zahrada  Vysočiny
osela upravený terén trávou, vysázela
vrbové  stavby  a  vyměnila  dřevěné
osazení  dopadové  plochy  u  šplhací
sestavy.  Částečně  upravila  terén  pro  skalku  a  ozdobila  ho  několika
kameny. Využili jsme demolici domu pana D. Toufara a s pomocí pana
Eliáše jsem navozila další kameny, kterými jsme skalku doplnili. S dětmi
jsme  ji  osázeli  několika  druhy  květin,  mechů  a  na  podzim  jsme
uspořádali  akci  „Zasaď  svou  cibulku“,  kde  si  rodiče  s dětmi  zasadili
cibulku nějaké květiny, která nám na jaře ozdobí zahrádku.
Koncem prázdnin byl postaven šestihranný altán, který budeme využívat
za  vhodného počasí  jako  přírodní  učebnu.  Altán  nám postavila  firma
Závodný, Pospíchal na základě výběrového řízení.
Z altánu jsme měli velkou radost, menší však z toho, že úprava terénu
kolem se nekonečně vlekla i přes opětovné upomínání. Nakonec jsme si
terén upravili svépomocí  a stačili jej ještě osít.
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Během září nám ještě firma Bonita postavila lanovou dráhu, a tím jsme
vyčerpali  schválený  finanční  limit  od  obce.  Proto  jsme  dali  další
požadavek do rozpočtu  na  příští  rok,  abychom mohli  využít  umělého
kopce pro zbudování skluzavky. Doufám, že se nám tento záměr podaří.

Přeji Vám krásné a pohodové vánoční svátky prožité v kruhu
Vašich nejbližších. Do nového roku Vám přeji především pevné
zdraví, hodně štěstí, životního optimismu a osobní i pracovní

pohody.
Dagmar Flesarová – ředitelka Mateřské školy Nížkov

Informace o uzavření úřadu
Obecní úřad Nížkov bude pro veřejnost od čtvrtka 21. prosince 2017 do
úterý 2. ledna 2018 uzavřen. Otevřeno dle zavedených úředních hodin
bude  od  3.  ledna  2018.  V  případě  neodkladné  záležitosti  je  možná
domluva  na  telefonních  číslech  702  135  420,  702  135  421,  případně
můžete volat starostovi obce na číslo 604 916 244.

Josef Vlček – starosta obce

Poděkování
Děkuji  všem  spoluobčanům,  podnikatelům  a  spolkům  za  spolupráci
a vzájemnou výpomoc v uplynulém roce. Poděkování patří všem, kteří se
starají o hezký vzhled naší obce, kteří se zajímají o dění v obci a naši
obec reprezentují. Děkuji také Základní škole Nížkov a Mateřské škole
Nížkov a všem spolkům za přípravu a zajištění kulturních a sportovních
akcí  v  naší  obci.  Jakákoliv  dobrovolná  práce  ve  prospěch  obce  je
neocenitelná. Srdečně děkuji všem.

Josef Vlček – starosta obce

Upozornění pro vlastníky nemovitostí
Upozorňuji  vlastníky  nemovitostí  v katastrálních  územích  Nížkov,
Buková  a Špinov,  že  v tomto  roce  došlo  k přepracování  katastrálního
operátu  na  digitalizovanou  katastrální  mapu  (obnovený  katastrální
operát).  Pokud  u  vlastníka  nemovitosti  došlo  ke  změně,  případně  ke
změně velikosti pozemku, je nutné tuto změnu nahlásit do konce ledna
2018 na finančním úřadě - daň z nemovitých věcí. Bližší informace Vám
podá finanční úřad ve Žďáru nad Sázavou.

Josef Vlček – starosta obce
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Místní názvy
Asi už není mnoho lidí, kteří znají místní názvy v Nížkově. Například
„Vlčí jáma“. Nám starším je jasné, kde to místo je, a z vyprávění víme,
proč  se  tak  nazývá.  Byla  to  jáma,  do které  se  před několika  sty  lety
opravdu chytali vlci. Nachází se při horní cestě ke koupališti směrem ke
křížku  na  kopci  v místě,  kde  odbočuje  pěšina  k potoku  dolů  do  lesa.
Pamatuji si, že tam kdysi ještě stékala voda nejen z výše položených polí,
ale i z cesty od křížku. Ještě před nějakými sedmdesáti osmdesáti lety se
jáma čistívala, protože byla plná bahna.
Představuji  si  to  tak,  že  vlci,  kteří  se  vyskytovali  v lesích  kolem
Blažkova,  se  v zimě  stahovali  k vesnici  za  potravou.  Do  vyhloubené
jámy se dolů pohodilo nějaké uhynulé domácí zvíře a nahoře se jáma
překryla roštím. A past na vlky byla připravená.
Myslím,  že  bychom neměli  zapomínat  na  přirozeně  používané  místní
názvy, naopak si jejich používáním připomínat staré časy. Zvlášť, když
se právě tímto směrem rozšiřuje zástavba vesnice. 
Další místo, které bych chtěla ještě připomenout, je „Na příhoně“. Název
pochází z dob, kdy se tam kdysi na jaře přiháněl dobytek a obecní pastýř
ho  přes  léto  pásl.  Je  to  na  konci  vsi  po  pravé  straně  silnice  směrem
k Poděšínu v místech, kde už nyní stojí rodinné domy. No, ono to dřív
bylo ještě trochu jinak, protože cesta do Poděšína vedla jinudy. Ale o tom
třeba zase někdy příště.

Věra Jeřábková

Příspěvek Českého svazu žen Nížkov
ČSŽ  má  na  konci  roku  2017 
31 členek. 
V  pátek  25.  srpna  proběhlo  již
3. promítání  letního  kina  v  Nížkově
na výletišti. Tentokrát jsme promítali
muzikálovou  pohádku  "ZPÍVEJ".
Sešlo  se  nám  mnoho  malých
i velkých příznivců. Přestože se večer ochladilo, všichni sledovali film až
do konce. Moc se nám všem líbil. Jako v každém správném kině, také
tady  nechyběl  popkorn  a  limonáda.  Děti  si  odnesly  nový  zážitek
a odcházely plné dojmů. Tímto bychom chtěly poděkovat panu Jiřímu
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Koukalovi  za  velikou  ochotu  a  pomoc  při  promítání.  Všem ostatním
pomocníkům také děkuji.
Blíží se vánoční čas a zima. Letos bychom opět rády vyrazily bruslit na
zimní  stadion  do  Žďáru  nad  Sázavou.  Datum a  čas  upřesníme  podle
pronájmu stadionu. 
Přejeme všem občanům krásné a spokojené svátky vánoční a do roku
2018 jen to nejlepší.

Za ČSŽ Ilona Toufarová

Zpráva o činnosti SDH Nížkov
Vážení  občané,  dovolte  mi,  abych vás seznámil  s  činností  hasičského
sboru Nížkov v roce 2017.
V lednu se pět našich zástupců zúčastnilo výroční schůze okrsku Velká
Losenice ve Velké Losenici.
V únoru naši členové opravili a vymalovali zasedací místnost v hasičské
zbrojnici  a také dovybavili  místnost  vedle zasedací místnosti,  která se
používá jako šatna pro zásahovou jednotku, nových regálem. Veškerou
práci členové udělali zdarma.

18.  3.  2017 byl  v  Malé  Losenici  hasičský  okrskový ples,  který  jsme
pomáhali  organizovat.  28.  4.  2017  okrsek  Velká  Losenice  vyhlásil
námětové cvičení, které proběhlo ve Vepřové. Cvičení se zúčastnilo 10
hasičských sborů okrsku a dva z Matějova. Voda se nasávala u rybárny
za Velkou Losenicí a hadicemi dopravovala po cestě do Vepřové. Bylo
nataženo 1 100 m hadic a vodu tlačilo 11 stříkaček. Cvičení proběhlo za
velmi špatného počasí, ale hasiči to zvládli velmi dobře.
10. 5. 2017 v 1037 hodin dostala zásahová jednotka telefonickou zprávu,
že mezi  Nížkovem a Sázavou u železniční tratě hoří  les.  Zároveň byl
místním rozhlasem vyhlášen poplach. Během pěti minut se u hasičské
zbrojnice sešlo 15 hasičů a 8 z nich odjelo autem do Klinarů. Tam požár
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nenašli, tak se přesunuli pod Baslovu stráň, kde byli již další hasiči, a to
Záchranný sbor Kraje Vysočina ze Žďáru nad Sázavou, dobrovolní hasiči
z Velké Losenice a z Přibyslavi a Železniční hasičský sbor z Havlíčkova
Brodu  s  auty.  Ani  zde  nebyl  požár  nalezen.  Hořelo  mezi  Přibyslaví
a Ronovem. Vlakvedoucí vlaku, který požár viděl, špatně nahlásil místo
požáru.
3. 6. 2017 proběhla okrsková soutěž hasičských sborů v Bukové. Soutěže
se zúčastnilo i naše družstvo mužů, které se umístilo na 8. místě.
V červnu někteří  členové sboru vyčistili  koupaliště  od nánosu bahna.
Zúčastnili  jsme  se  s  praporem průvodu  Božího  těla,  při  kterém jsme
zajišťovali i bezpečnost silničního provozu.
25. 6. 2017 okrsek Velká Losenice organizoval pochod Nové Dvory -
hrad  Ronov,  kterého  se  od  nás  zúčastnilo  sedm  dětí  s  doprovodem
dospělých.
V červenci jsme připravili hasičské auto na technickou prohlídku, kterou
ve Žďáru nad Sázavou bez závad prošlo. Zúčastnili jsme se také oslavy
sto dvacátého výročí založení hasičského sboru v Újezdu.
V srpnu někteří členové pomohli rozebrat střechu a kůlnu u Baslů.

24. 10. 2017 ve 1244 hodin dostala zásahová jednotka telefonickou zprávu
o pádu letadla u lesa za firmou Agrofarm Nížkov. Na místo vyjelo pět
členů zásahové jednotky. Zásahu se dále zúčastnili Záchranný sbor Kraje
Vysočina ze Žďáru nad Sázavou a dobrovolní hasiči z Velké Losenice
a z Přibyslavi.
Zveme muže i ženy, kteří mají zájem pracovat v hasičském sboru a být
připraveni pomoci svým spoluobčanům, aby rozšířili naše řady. Přihlásit
se mohou u jednatele sboru pana Josefa Laštovičky.
Na  závěr  Vám  všem  přeji  šťastné  a  veselé  prožití  svátků  vánočních
a hodně zdraví a Božího požehnání v novém roce 2018.

Josef Laštovička – jednatel SDH Nížkov
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Vítání občánků
V neděli 26. listopadu 2017 proběhlo v Nížkově slavnostní vítání nových
občánků.  Společenského  obřadu,  při  němž  byly  malé  děti  slavnostně
uvedeny  do  života  obce,  se  zúčastnily  rodiny  dětí  narozených  od 
22. 4. 2017  do  5.  10.  2017.  Bylo  přivítáno  pět  děvčat  a  tři  chlapci.
Dětem, resp. jejich rodičům, byly předány květiny a finanční dar.

Josef Vlček – starosta obce

Myslivecký spolek
Myslivecký  spolek  v Nížkově  hospodaří  na
1 736 ha a má 21 členů. 
Naším posláním je zvěř nejen lovit, ale také o ni
pečovat tak, abychom ji mohli uchovat pro další
generace myslivců a přátel přírody. Velký důraz
klademe  na  zimní  přikrmování.  I  letos  jsme
zajistili dostatek kvalitního krmiva, zejména 35 q
ovsa, 15 q speciálních granulí pro spárkatou zvěř, jetelové úsušky, sůl.
Každý  z nás  si  zajistil  dostatek  jablek,  brambor,  jeřabin  atd.  Děti
z mateřské  školy  nám jako  každoročně  posbíraly  spousty  kaštanů,  za
které děkujeme.  Také jsme zajistili  2 q léčiva na léčbu parazitů srnčí
zvěře.  Další  důležitou  činností  je  ochrana  mladé  zvěře  při  senoseči,
instalace pachových ohradníků u silnic a jiné.
Při řádění orkánu Harward, který se prohnal Českem a napáchal spousty
škod, hlavně na lesních porostech, jsme nebyli ušetřeni ani my. Popadaly
nám kazatelny, posedy a zcela byly zničeny 2 krmelce. 
V letošním roce  se  stalo  to,  čeho  jsme  se  již  delší  dobu  obávali.  Na
Zlínsku propukl africký mor prasat. Nemoc není přenosná na člověka, ale
decimovala  by  chovy  domácích  prasat.  Veterináři  se  zatím  snaží
v uzavřené  lokalitě  ve  spolupráci  s myslivci  a  policií  divočáky
zlikvidovat,  aby  se  choroba  nešířila  dále.  Z toho  důvodu  nám  bylo
povoleno  lovit  veškerou černou zvěř  a  byly  povoleny  dříve  zakázané
způsoby lovu.  Dalším problémem u černé  zvěře  je  šíření  Aujeszkyho
choroby, která též není přenosná na člověka, ale pes při kontaktu s takto
nakaženým divočákem uhyne, jelikož na tuto chorobu není žádný lék. 
Protože  divočáci  v posledních  letech  u  nás  běžně  pobývají,  vyzývám
širokou  veřejnost,  aby  si  své  psí  miláčky  ve  vlastním  zajmu  hlídala
a nepouštěla je v našem revíru volně. 
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V letošním roce jsme zatím ulovili: 11 divočáků, 1 ks daňčí zvěře (další
1 ks nalezen sražený na železnici), 28 ks srnčí zvěře, 13 zajíců (zatím
1 hon), 40 kačen a rekordních 39 lišek. Bohužel jsme při společném honu
u dohledávky  postřeleného  zajíce  přišli  o  špičkového  lovecky
upotřebitelného psa, kterého nešťastně srazil vlak. 
Z kulturní činnosti jsme letos pořádali pro veřejnost ,,Pálení čarodějnic“
a taneční  zábavu  ,,Poslední  leč“.  U  ZD jsme  odpracovali  brigádu  při
sběru kamení. Na klubovně jsme vyměnili vchodové dveře. 
Během roku každý z nás věnoval a odpracoval mnoho času pro rozvíjení
myslivosti,  proto  bych  chtěl  touto  cestou  všem  členům  poděkovat.
Veřejnost prosím o toleranci a pochopení pro naši činnost a všem přeji
spokojené a klidné Vánoce a zdraví, štěstí v novém roce. 
MYSLIVOSTI ZDAR!

Pavel Němec

Pozvánka na ples
Sdružení hasičů Čech, Moravy

a Slezska, okrsek Velká Losenice vás
srdečně zve na

Hasičský okrskový ples
s hudební skupinou TANDEM.

Ples  se  koná  v  sobotu  3.  3.  2018
v sokolovně v Nížkově. 
Začátek ve 20 hodin.

SDH Nížkov

Kalendář kulturních, společenských a sportovních akcí
Termín akce, místo - Druh akce - Pořadatel akce
8. 1. 2018 v 10 hodin, DPŽ Nížkov - Program pro seniory - Základní
škola Nížkov
20. 1. 2018 od 20 hodin, sokolovna Nížkov - Maškarní ples - TJ Sokol
Nížkov
21. 1. 2018 ve 14 hodin, sokolovna Nížkov - Dětský karneval s Milanem
Řezníčkem - Základní škola Nížkov
6. 2. 2018 v 10 hodin, DPŽ Nížkov - Program pro seniory - Základní
škola Nížkov
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3. 3.  2018 od 20 hodin,  sokolovna Nížkov -  Okrskový hasičský ples,
hraje  hudební  skupina  TANDEM  -  Sdružení  hasičů  Čech,  Moravy
a Slezska okrsek Velká Losenice
6. 3. 2018 v 10 hodin, DPŽ Nížkov - Program pro seniory - Základní
škola Nížkov
27.  3.  2018,  Základní  škola  Nížkov -  Velikonoční  tvoření  -  Základní
škola Nížkov
3. 4. 2018 v 10 hodin, DPŽ Nížkov - Program pro seniory - Základní
škola Nížkov

Mgr. Marta Novotná

Společenská rubrika
Významné životní jubileum oslavili (nebo v prosinci oslaví):
Jméno a příjmení Bydliště Jubileum

Božena Zikmundová Nížkov 80 let

Oto Jánoš Nížkov 50 let

Marie Pátková Nížkov 81 let

Anna Vlčková Buková 70 let

Marie Pokorná Nížkov 65 let

František Filip Nížkov 81 let

Jan Sobotka Buková 70 let

Josef Vlček Nížkov 83 let
K Vašemu  významnému  životnímu  jubileu  srdečně  blahopřejeme
a do dalších let přejeme hodně zdraví, štěstí, pohody a spokojenosti.
(V  této  rubrice  jsou  uveřejněna  výročí  pouze  těch  občanů,  kteří  předali  obci  písemný  souhlas  s  jejich
zveřejněním.)

Mgr. Marta Novotná

Pozvánka na dětský karneval
Základní škola Nížkov vás srdečně zve na

Dětský karneval
s Milanem Řezníčkem z Hitrádia

Vysočina,
který se koná v neděli 21. 1. 2018

od 14 hodin v sokolovně v Nížkově.
Základní škola Nížkov
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Přání Základní školy Nížkov
„Nejvíce  zbytečných  starostí  mi  v  životě  odebralo
uvědomění, že nemusím bránit ani vysvětlovat jakékoli
své rozhodnutí před druhými, protože je to můj život.“

Jan Tříska 
Přejeme všem krásné a spokojené Vánoce a do

nového roku hodně zdraví, štěstí a pohody. 
Za zaměstnance Základní školy Nížkov Mgr. Marta Novotná

Poděkování Základní školy Nížkov
Děkujeme srdečně všem, kteří v roce 2017 spolupracovali se Základní
školou Nížkov nebo se jakkoli podíleli na jejím chodu. Bez jejich pomoci
bychom  se  v  žádném  případě  neobešli.  Doufáme,  že  tato  výborná
spolupráce  bude  i  nadále  pokračovat  a  že  se  na  pomoc  a  vstřícnost
rodičů, institucí, spolků a veřejnosti budeme i nadále moci spolehnout.

Mgr. Marta Novotná

Naši prvňáci
Ve Žďárském deníku vychází v prvním pololetí školního roku 2017/2018
nový  seriál  Naši  prvňáci.  Rodiče  a  blízcí  žáků  najdou  každou  středu
v novinách na straně 4 prvňáčky ze Žďárska. Deník si tak mohou koupit
na památku. 13. prosince vyšlo tablo prvňáků Základní školy Nížkov.

Mgr. Marta Novotná

Lepší viditelnost zvyšuje bezpečnost

Mgr. Veronika Vošická Buráňová - Krajský koordinátor BESIP pro Kraj Vysočina
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